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Sedan sist 
Berätta kort om vad som har hänt sedan förra mötet, eller förmedla annan viktig 
information. 

● KV DAT450 
○ Folk verkade gilla den. 
○ Lite problem med verktyg i kursen. Men det ska vara fixat till nästa 

gång. 
○ Studenterna gillade inte den teoretiska mattedelen så mycket. 

● KV TDA498 
○ Kaos möte 

■ Ingmar dök inte upp 
■ En lärare 30min sen 
■ Thommy påkörd av bil (han mår bra) 

○ Alla verkar älska kursen 
○ Vissa tyckte det var mycket text 

■ Men det var bra text 
● KV TEK368 

○ Folk tyckte om den överlag 
○ Lärorik men inte så kul 
○ Samläsning med alla andra masterprogram:) 

■ Svårt att se vad just MPSOF tycker om det 
● KV DAT321 

○ Testning med fransisco gomez 
○ En person had gav honom en 1:a i diversity 

■ Han försöker lära sig studenternas namn, och en student verkar 
tycka att det var jobbigt 

● KV DAT266 
○ Hatad kurs 
○ Endast 9 svar, de sa att det är en skitkurs, slöseri med pengar från 

högskolan, borde inte vara 15hp 
○ De representanter som var där var från en grupp och de gillade kursen 

+ gillade läraren 
○ Andra som saxen har pratat med avskyr kursen 
○ Så pass få som svarade så det blir inte ens action points (trots 2.3 i 

betyg) 
■ De skickade endast ut enkäten till chalmers-studenterna 

● KV TDA580 Gameplay design 
○ Staffans kurs 
○ Folk tyckte om den 
○ Var mycket inlämningar och skriftliga delar 

■ Staffan tyckte att de hade dragit ned på jobbet 



■ Många behövde göra om inlämningar 
● De skulle skriva akademiskt 

○ Endast 6/50 hade svarat på enkäten 
○ Det stod väldigt lite information på slidesen, mycket var muntligt 

■ Folk klagade på att man inte kunde gå tillbaks och kolla på det 
■ Folk är vana från grundprogrammet att inte gå på föreläsningar 

för att all info finns på slidesen 
● KV TDA362 Computer Graphics 

○ 23/% svarsrate. 
○ Folk verkade gilla kursen i helhet. 
○ Vissa gillade inte att det var teoretiska algoritmer som man ska minnas 

till tentan. 
○ Vissa hade svårt med C++ och biblioteken. 
○ Fler inspelade föreläsningar och zoom men svårt för föreläsaren då han 

inte hade en assistent. 
○ Assarsson ville få in moment med AI till nästa tillfälle. 

● Klassrep 
○ Årskurs 3: Kandidatarbete, så ganska mycket individuellt. Pratade lite 

om tidsloggandet. Bland annat otydligt hur mycket tid man ska logga. 
○ Årskurs 2: Pratade om valbara kurser. Vissa tycker att att det är svårt att 

välja med så många alternativ. Vi diskuterade att PL kunde ta fram 
“spår/paket” för kurser som har med varandra att göra. Tror PL pratat 
om det innan men vad jag vet så har det inte genomförts, kan lyftas på 
nästa PL möte.  
 
Kan vara bra att förvarna om att kursutbudet i LP4 är ganska dåligt ifall 
man funderar på att läsa en kurs som går både LP4 och någon annan 
LP så vill man nog spara den till LP4. 

○ Årskurs 1: Pratade om hur övergången från python till java kändes nu 
när de läser OOPD. Det har gått smidigt, vilket verkar vara en 
förbättring från tidigare år.  
 
Vi diskuterade lite om fort. python, och att de tyckte att kursen 
handlade om vissa grejer som först togs upp i OOPD. Lite snack om att 
byta ordning, men en tanke är att saxa ut det mer OOP liknande 
innehållet från fort. python och lägga in andra grejer där istället. 
Alternativt gå igenom vissa OOP koncept i fort. python istället för 
OOPD. Verkar ändå fördelaktigt med två programeringskurser innan 
OOPD. Dock är det inte vi som äger kursen utan indek, så kan bli lite 
klurigt att få igenom förändringar om vi inte får en egen instans av 
kursen. 



○ Generellt: Många på mötet nämnde att det har varit en del problem 
med “fill the blanks”  och att man inte får lära sig programmera från 
början på riktigt 

● Masteromställning 
○ Nya MPIDE kommer heta “Human Technology Interaction” 

■ (kan ändras) 
○ Kanske aktuellt från 2026 (förmodligen 2027) 
○ Kommer inte ändra flytten från lindholmen 

Kommande vecka 
Vad händer framöver? Fetstilta har egen mötespunkt. 

● UU 
○ Prata om kursutvärderingar 

■ Hur lockar man folk? 
■ Workshop 

● KV TDA452 Funkis 
○ Lori går på den 

● KV TDA367 OOPP 
○ Lori går på den 

● KV CIU177 Prototyping in Interaction Design 
○ Saxen går på den:) 

Mejl 
Mejl som dykt upp. Fetstilta har egen mötespunkt. 

● Mastermingel DNS 
● Pluggfrukost 
● Mail från SYV angående lågt intresse av aktiviteter som studievägledare 

ordnar (förutom drop-in) 
○ Kan vara att folk inte har tid 
○ Kan vara att man bara inte har så mycket intresse 
○ Kanske kan göra en enkät som vi kan ta vidare/ni kan skicka ut själva 

■ Vi har endast haft en intern diskussion 
■ Studenter får redan väldigt många enkäter 

● Uppdatering GUI 
○ På onsdag är det digitalt möte med Staffan och Olof 
○ Watt + Ide går på det 



Dagordning (10 min speedrun) 
Pluggfrukost 
Mmm frukost 

● Vi struntar i att beställa 
○ Mer najs med nybak 
○ TÅRTA? 🍥 

● Handla måndag förmiddag 
○ Knyttet, saxen, och Ide 

Mastermingel 
Vi har fått svar ifrån DNS om masterminglet 

● Kanske inte ska vara i hubben för att Datastudenter inte kommer komma 
○ Kommer folk komma om man är nån annanstans? 

● Bra att ha möte med dem 
○ Watt skriver ett mejl med potentiella dagar att ses på 

■ 28 februari, 4 mars, 5 mars 

Övrigt 
Sidospår som dykt upp under mötets gång. 

● Pedagogiska priset 
○ 4 personer har svarat 
○ 3:e mars går Lori och Ide på jurymöte (skippar vanligt lunchmöte) 

 

Mötet avslutas 13:00 
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